旅游周刊部主编 电话:8380709 责编/张林海 版式/王茜 校对/梁山泉 罗俊杰 2023年3月19日 星期日



阳春三月春意浓 正是赏花好时节

Spring in March is a good time to enjoy flowers

编者按

春日来了,万物复苏,百花盛开!又到了春游踏青赏花的好时节。今天小编带你领略张家界的春光、感受春意!
"Editor's Note: Spring is coming, everything is reviving, and flowers are in full bloom! It's a good time to have an outing and enjoy flowers. Today, I will take you to appreciate the spring scenery in Zhangjiajie and feel the spring!"



In the one thousand years old ancient village Shiyanping, Yongding District, the golden rape flowers spread over the fields. Photographed by Wu Guangming



▲武陵源区黄龙洞风景区,春花烂漫,杨柳吐绿,游人在温暖和煦的春风中踏青、赏花,乐享春日美景。 吴勇兵 摄

The Huanglong Cave Scenic Area in Wulingyuan District is full of blooming spring flowers and sprouting willows. Tourists walk and view the flowers in the warm vernal breeze, enjoying the beautiful spring scenery.

Photographed by Wu Yongbing

▲慈利县岩泊渡近千亩的油菜花海与蓝天白云相互辉映,让人心旷神怡。

满煌 摄

In Yanpodu, Cili County, an about 1,000 mu sea of rape flowers and the blue sky and white clouds shine on each other, making people feel relaxed and happy.

Photographed by Man Huang

■桑植县上河溪乡熊家坪村,近五百亩的油菜花盛开,宽阔灿烂的春色画卷令人陶醉。 向金次 摄

In Xiongjiaping Village, Shanghexi Township, Sangzhi, nearly 500 mu of rape flowers are in full bloom, and the broad and brilliant spring scenery is intoxicating.

Photographed by Xiang Jinci

(本版翻译由张家界市翻译工作者协会提供)